



**PUSAT DARAH NEGARA
KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA**



KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat tempatan yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia yang masih sah tempohnya dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi menyertai sebut harga berikut:-

No Sebut Harga	Tajuk	Kod Bidang Pendaftaran
PDN(S)26/2017	PERKHIDMATAN KAWALAN KESELAMATAN DI PUSAT DARAH NEGARA	220801

1. Syarat-syarat Tawaran adalah seperti di dalam Dokumen Sebutharga. Penyebut harga adalah diminta untuk menyemak dan meneliti spesifikasi serta syarat-syarat lain yang dinyatakan sebelum menawarkan harga.
2. Sebutharga dibuka secara **eSEBUTHARGA** mulai **3 November 2017** dan ditutup pada **14 November 2017**. Dokumen sebutharga boleh diperolehi dalam **Sistem ePerolehan**.
3. Semua penyebutharga yang berminat adalah **DIWAJIBKAN** untuk menghadiri satu **taklimat dan lawatan tapak** ke kawasan Pusat Darah Negara, Kuala Lumpur pada **7 November 2017 jam 10.00 pagi** di **Bilik Mesyuarat Utama**, Tingkat 2, Pusat Darah Negara.
4. Dokumen tawaran yang perlu dihantar hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang **bermetri** serta dicatatkan nombor pendaftaran Kementerian Kewangan di sudut **kiri sampul surat** dan nombor Sebutharga di **sudut kanan sampul surat** dan dimasukkan ke dalam peti sebut harga **tidak lewat daripada 14 November 2017 jam 12.00 tengahari** di:-

Peti Sebutharga
Unit Pentadbiran
Tingkat 1, Bahagian Pengurusan
Pusat Darah Negara
Jalan Tun Razak
50400 Kuala Lumpur.

5. Sebutharga yang **lewat** dari tarikh dan masa ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.
6. Pusat Darah Negara tidak terikat untuk menerima sebut harga terendah atau mana-mana sebut harga Syarikat/Firma/Pemilikan Tunggal. Kadar fi perkhidmatan sebanyak **0.8%** bagi setiap transaksi tertakluk kepada had maksimum berjumlah RM9,600.00 bagi transaksi yang bernilai RM1.2 juta atau lebih bagi perolehan atau kontrak yang melibatkan hanya sekali bayaran (one time payment); atau kadar fi perkhidmatan sebanyak **0.4%** bagi setiap transaksi tertakluk kepada had maksimum berjumlah RM4,800 bagi setiap transaksi bayaran yang bernilai RM1.2 juta atau lebih bagi kontrak yang melibatkan beberapa kali pembayaran (multiple payment) sama ada melalui Jadual Penghantaran (Delivery Schedule), Pencapaian Perkhidmatan (Milestone), Bayaran Kemajuan (Progressive Payment) atau mengikut permintaan (as-and-when-required) yang ditetapkan dalam tempoh kontrak.
7. Sila bawa bersama **COP SYARIKAT** semasa menghadiri taklimat & lawatan tapak.



PUSAT DARAH NEGARA
KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA



PUSAT DARAH NEGARA

NAMA TAWARAN : TAWARAN BAGI PERKHIDMATAN
KAWALAN KESELAMATAN DI
PUSAT DARAH NEGARA, KUALA
LUMPUR

NO. TAWARAN : PDN(S)26/2017

TARIKH MULA IKLAN : 7 NOVEMBER 2017

TARIKH TAWARAN DITUTUP : 14 NOVEMBER 2017

PERHATIAN KEPADA SEMUA PENYEBUTHARGA:

SEMUA PENYEBUTHARGA YANG BERMINAT ADALAH DIWAJIBKAN MENGHADIRI SATU TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK KE KAWASAN PUSAT DARAH NEGARA, JALAN TUN RAZAK, KUALA LUMPUR PADA **07 NOVEMBER 2017, JAM 10.00 PAGI BERTEMPAT DI BILIK MESYUARAT UTAMA, TINGKAT 2, PUSAT DARAH NEGARA**

TAWARAN INI ADALAH TERTAKLUK KEPADA PENENTUAN DAN SYARAT-SYARAT YAG DISERTAKAN BERSAMA-SAMA INI.